



萬海航運(香港)股份有限公司
WAN HAI LINES (H.K.) LTD.

因為萬海，世界很近 WE CARRY, WE CARE.

香港干諾道西148號成基商業中心3樓
3/F., Singa Comm. Centre,
148 Connaught Rd. West, Hong Kong.

Main Tel : (852) 2859-6100
Main Fax : (852) 2858-6521
Web-site : www.wanhai.com

日期 : 2021 年 6 月 17 日

致 : 各位親愛的客戶

<通告>

為配合香港貨櫃碼頭商會（HKCTOA）將於 2021 年 7 月 1 日起全面實施無紙化入口提櫃操作，我司現定於 2021 年 6 月 24 日或以後到港之所有入口貨櫃全面實施電子提櫃單（eRO），危險品（DG）及所有超高超寬之特殊櫃除外。

請儘快安排於一路通平台（<https://reg.oneport.com/>）註冊帳號，以避免影響換單安排。如有任何查詢有關註冊事宜，請致電一路通熱線：3669-1406 / 3669-1407.

如有任何疑問，請致電 2859-6100 作查詢。

萬海航運(香港)股份有限公司





萬海航運(香港)股份有限公司

WAN HAI LINES (H.K.) LTD.

因為萬海，世界很近 WE CARRY, WE CARE.

香港干諾道西148號成基商業中心3樓

3/F., Singga Comm. Centre,

148 Connaught Rd. West, Hong Kong.

Main Tel : (852) 2859-6100

Main Fax : (852) 2858-6521

Web-site : www.wanhai.com

Date : 17th June, 2021

To : All Valuable Customers

<Notice>

Please be informed that Hong Kong Container Terminal Operators Association (HKCTOA) has fully implemented of electronic release order (eRO) effective from 1st July, 2021. Except for all dangerous goods (DG) and all out gauge containers, all our inbound shipments will be suspended to release paper release order since 24th June, 2021 (based on arrival date at Hong Kong).

In order to smooth your operation, please arrange to register an account on the Oneport platform (<https://reg.oneport.com/>) as soon as possible. If there is any enquiries about registration, please contact Oneport's hotline at 3669-1406 or 3669-1407.

For any further inquiry, please don't hesitate to contact us at 2859-6100.

Your sincerely

Wan Hai Lines (H.K.) Ltd

